
 

Zápis z 10. jednání sociální komise 
konané dne 18. 9. 2023 

 

Zahájení jednání – 16:30 hodin 

Konec jednání – 17:25 hodin 

Přítomni: Iveta Běhounková, Markéta Zimová 
Omluveni: Alena Ševčíková 
Host: Šárka Fořtová 
Zapisovatel: Barbora Dubská 
Ověřovatel zápisu: Markéta Zimová 

 

Program: 

1) Dobrobazar 
2) Zájemci o byt v DPS 
3) Pronájem bytu č. 32 
4) Různé 

1) Dobrobazar 

Informace o probíhajících přípravách Dobrobazaru, diskuse ohledně využití vybrané částky – pořízení herní 

konzole X-Box s Kinectem pro posílení mezigeneračního soužití, příp. pro seniory v DPS pořídit nový PC a 

tiskárnu. V DPS se udělá anketa, co by pro společné užívání obyvatelé uvítali. 

2) Zájemci o byt v DPS 

Komise se seznámila s žádostmi o umístění v DPS, které úřad aktuálně eviduje. Po seznámení se žádostmi, 
byla pozvána tajemnice úřadu, abychom se domluvily, zda je potřeba seznam aktualizovat. Bylo 
domluveno, že komise ve spolupráci s úřadem osloví aktuální čekatele a po zjištění trvajícího zájmu 
doporučí pronajmutí bytu č. 11. Byt č. 11 je nyní poskytnut občance Dolních Měcholup, která nemůže svůj 
byt, z důvodu zasažení požárem v bytovém domě Kryšpínova, v současné době užívat. 

3) Pronájem bytu č. 32 

Byl č. 32 v DPS se uvolnil, následně byl poskytnut občanům DM zasaženým požárem v ulici Kryšpínova. 

Nyní je opět volný a zájem o pronájem projevila nová zaměstnankyně ZŠ Dolní Měcholupy.  

Sociální komise doporučuje Radě MČ pronajmout byt č. 32 nové paní učitelce ze ZŠ. 

4) Různé 

Šatník – informace o možnosti propagovat prostřednictvím informačních kanálů MČ pomoc dětem i 
dospělým skrze tuto nadaci. 
 
DPS – Předsedkyně komise Iveta Běhounková, která vede v DPS aktivní kroužek pro seniory IT SEN 
upozornila komisi a potažmo radu MČ, že v prostorách společenské místnosti se v jarních měsících začala 
objevovat v rozích místnosti plíseň. Bohužel tyto plochy s plísní se během léta mnohonásobně zvětšily. 
Vzhledem ke stáří budovy je z laického pohledu vhodná rozsáhlejší rekonstrukce celé budovy, s ohledem 
na její energetickou náročnost a izolační vlastnosti objektu. Zkusit zažádat na MHMP o finance na 
rekonstrukci DPS. 



 

 

Termín příštího setkání komise: 9. 10. 2023 od 16:30 hodin. 

 
 
 
Zapsala: Barbora Dubská 
Ověřila: Markéta Zimová 

 

 

 

…............................….............. 

ověřovatel zápisu 

…............................….............. 

předseda sociální komise 

…............................….............. 

tajemník sociální komise 

 


